
ZAPISNIK 

 
s 41. sjednice Upravnog vijeća javne ustanove "Razvojna agencija Zagreb za koordinaciju i 

poticanje regionalnog razvoja“ održane 20. siječnja 2025. godine  

 

 

Nazočni članovi Upravnog vijeća: Ria Bilić, Marijana Sumpor, Daniela Juroš Pečnik, Igor 

Delak i Hrvoje Pencinger 

 

Ostali nazočni Razvojna agencija Zagreb: Kornelija Mlinarević, Ines Kos, Ivan Vinšćak, Ivona 

Belavić 

 

Zapisničar: Hrvoje Meštrov 

 

Sjednica je započela u 15.35 sati 

 

Za sjednicu je predložen sljedeći:   

 

D n e v n i  r e d 

  

1. Verifikacija zapisnika sa 39. i 40. sjednice Upravnog vijeća; 

2. Izvješće o realizaciji Plana rada za 2024. godinu - izvjestiteljica Kornelija Mlinarević; 

3. Predstavljanje i donošenje Plana rada za 2025. godinu - izvjestiteljica Kornelija 

Mlinarević; 

4. Priprema Izmjena i dopuna Pravilnika o radu i plaćama Razvojne agencije Zagreb i 

Izmjene i dopune Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i sistematizaciji radnih mjesta 

Razvojne agencije Zagreb – izvjestiteljica ravnateljica Kornelija Mlinarević (priprema 

prije pokretanja izmjena i dopuna) 

5. Izvještaj o stanju poduzetih radnji i rokova za 4 poslovna procesa koja se uvode u 

Agenciju do kraja 2024. godine  - izvjestiteljice Ines Kos i Kornelija Mlinarević; 

6. Osnivanje Radničkog vijeća Razvojne agencije Zagreb – izvjestiteljica Ivona Belavić, 

predstavnica Radničkog vijeća  

7. Odlučivanje o zahtjevu zaposlenice Snježane Ivić Pavlovski – izvjestitelji Hrvoje 

Meštrov i Kornelija Mlinarević;  

8. Naputak gradonačelnika za novo zapošljavanje - izvjestitelji Hrvoje Meštrov i 

Kornelija Mlinarević;  

9. Izvješće o statusu pokrenutih sudskih postupaka – izvjestitelji Hrvoje Meštrov i 

Kornelija Mlinarević;  

10. Razno. 

 

 

Na početku 41. sjednice predsjednica Upravnog vijeća Ria Bilić (u daljnjem tekstu: 

predsjednica) utvrdila je prisutnost svih članica i člana Upravnog vijeća Razvojne agencije 

Zagreb. Predsjednica je utvrdila da je ostvaren kvorum za odlučivanje. 

 

Predsjednica je, zbog odlučivanja o zahtjevu Snježane Ivić Pavlovski i predstavljanja radničkog 

vijeća, predložila da šesta i sedma točka dnevnog reda postanu druga i treća točka dnevnog reda. 

Gospodin Pencinger je predložio da se doda točka dnevnog reda vezano za usklađivanje 

koeficijenata RAZ sa Odlukom o koeficijentima Gradske skupštine, a ravnateljica je predložila 

da se doda točka vezana za postupak javne nabave pravnih usluga. 

 



 

 

Slijedom navedenog, Predsjednica je dala predloženi, dopunjeni i izmijenjeni Dnevni red na 

glasanje: 

 

D n e v n i  r e d 

  

1. Verifikacija zapisnika sa 39. i 40. sjednice Upravnog vijeća; 

2. Osnivanje Radničkog vijeća Razvojne agencije Zagreb – izvjestiteljica Ivona Belavić, 

predstavnica Radničkog vijeća  

3. Odlučivanje o zahtjevu zaposlenice Snježane Ivić Pavlovski – izvjestitelji Hrvoje 

Meštrov i Kornelija Mlinarević;  

4. Izvješće o realizaciji Plana rada za 2024. godinu - izvjestiteljica Kornelija Mlinarević; 

5. Predstavljanje i donošenje Plana rada za 2025. godinu - izvjestiteljica Kornelija 

Mlinarević; 

6. Priprema Izmjena i dopuna Pravilnika o radu i plaćama Razvojne agencije Zagreb i 

Izmjene i dopune Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i sistematizaciji radnih mjesta 

Razvojne agencije Zagreb – izvjestiteljica ravnateljica Kornelija Mlinarević (priprema 

prije pokretanja izmjena i dopuna) 

7. Izvještaj o stanju poduzetih radnji i rokova za 4 poslovna procesa koja se uvode u 

Agenciju do kraja 2024. godine  - izvjestiteljice Ines Kos i Kornelija Mlinarević; 

8. Naputak gradonačelnika za novo zapošljavanje - izvjestitelji Hrvoje Meštrov i 

Kornelija Mlinarević;  

9. Izvješće o statusu pokrenutih sudskih postupaka – izvjestitelji Hrvoje Meštrov i 

Kornelija Mlinarević;  

10. Usklada koeficijenata RAZ sa Odlukom Gradske skupštine od 10.10.2024. godine - 

izvjestitelj Hrvoje Pencinger 

11. Provedbu postupka javne nabave predmeta Pravne usluge – izvjestitelji Hrvoje 

Meštrov i Kornelija Mlinarević;  

12. Razno. 

 

Predloženi Dnevni red jednoglasno je usvojen. 

 

 

Ad-1/ 

 

Predsjednica je prešla na prvu točku dnevnog reda. S obzirom da nije bilo komentara i 

prijedloga, zapisnici 39. i 40. sjednice su stavljeni na verifikaciju te su jednoglasno usvojeni. 

 

Ad-2/ 

 

Predsjednica je dala riječ izabranoj predstavnici radničkog vijeća Ivoni Belavić. Gđa. 

Belavić je navela da je na koncu 2024. godine osnovano po prvi puta radničko vijeće RAZ. 

Zatim je navela da radničko vijeće funkcionira prema Poslovniku koji uređuje njegov rad, prava i 

obveze te nadležnosti u skladu sa Zakonom o radu i internim aktima RAZ. Uloga Radničkog 

vijeća tijekom 2025. godine bit će u promicanju prava i interesa radnika te doprinosu stvaranju 

poticajnog radnog okruženja u RAZ. Fokus će biti na savjetovanju i pregovorima s poslodavcem 

o pitanjima važnim za radnike, poput zapošljavanja, usklađivanja organizacijskih akata i uvjeta 

rada; proaktivnom sudjelovanju u inicijativama za jačanje kompetencija radnika kroz edukacije i 

programe osnaživanja timskog rada. Nadalje je navela da će radničko vijeće osiguravati redovita 

informiranja radnika o radu Radničkog vijeća i poslovanju RAZ putem sastanaka i objava, te će 



također pratiti i evaluirati provedbe reorganizacije te pružati prijedloge za daljnja poboljšanja 

radnih procesa. Zaključno je navela da će se radničko vijeće zalagati za otvorenu komunikaciju, 

suradnju i zaštitu interesa svih zaposlenika, čime će podržati transformaciju RAZ u projektnu 

podršku Grada Zagreba. Predsjednica je dala riječ izabranom članu Upravnog vijeća 

predstavniku radnika Hrvoju Pencingeru. Gosp. Pencinger se ukratko predstavio i zahvalio na 

ukazanom imenovanju. Naveo je kako će u suradnji s radničkim vijećem davati prijedloge te 

zastupati interese zaposlenika RAZ. Predsjednica se zahvalila na predstavljanju te pozvala na 

suradnju radničkog vijeća i ravnateljice oko svih pitanja koja su uređena pozitivnim zakonskim 

propisima.    

 

Upravno vijeće je primilo na znanje dano predstavljanje radničkog vijeća RAZ. 

 

Ad-3/ 

 

Predsjednica je dala riječ ravnateljici koja je predstavila svoj prijedlog odluke nastavno 

na podneseni zahtjev kolegice Snježane Ivić Pavlovski. Ravnateljica je navela kako kolegici 

Pavlovski dana 22. veljače 2025. godine prestaje ugovor o radu sklopljen 13. svibnja 2024. 

godine, zbog ispunjavanja uvjeta za odlazak u mirovinu (navršava 65 godina života i 15 godina 

mirovinskog staža), te da je podnijela dana 07. siječnja 2025. godine, ravnateljici i Upravnom 

vijeću RAZ Zahtjev za produljenje ugovora o radu do 31. prosinca 2025. godine. Nadalje je 

navela kako je uvijek, kadgod je opravdano te sukladno potrebama posla, ići u korist 

zaposlenicima, a s obzirom da kolegica može doprinijeti dovršetku pojedinih poslova iz područja 

strateškog planiranja smatra da ima osnova za produžetak ugovora. Članovi Upravnog vijeća 

naveli su kako RAZ kao javna ustanova postupa sukladno Zakon o radu i sukladno svojim općim 

aktima, te se na Agenciju ne primjenjuju odredbe Zakona o službenicima i namještenicima u 

lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi. Nakon ekstenzivne rasprave i razmjena mišljenja 

te uzimajući u obzir komparativne prakse u gradskoj upravi, ravnateljica je predložila 

produljenje ugovora o radu do 30. lipnja 2025. godine. 

 

Predsjednica je dala raspravljenu točku na glasanje te je jednoglasno donesen  

 

• „Zaključak o donošenju suglasnosti na produljenje Ugovora o radu Snježane Ivić 

Pavlovski do 30. lipnja 2025. godine“. 

 

 

Ad-4/ 

 

Predsjednica je dala riječ ravnateljici koja je navela kako je glavni cilj u 2024. godini bio 

početak transformacije RAZ u fleksibilnu projektnu organizaciju koja bi bila konkretna podrška i 

partner Gradu Zagrebu, ustanovama i poduzećima u sustavu grada u pripremi i provedbi 

razvojnih projekata. Ujedno su definirani dodatni ciljevi: jačanje kapaciteta i podizanje razine 

kompetencija RAZ; pravovremeno i stručno izvršavanje pravnih i financijskih obaveza RAZ 

prema osnivaču/Upravnom vijeću i nadležnom ministarstvu/MRRFEU; koordinacija i poticanje 

regionalnog razvoja na području grada Zagreba te koordinacija strateškog razvoja Grada Zagreba 

kroz izradu i praćenje strateških, razvojnih i provedbenih dokumenata. Nadalje je navela da 

unatoč konkretnim pomacima, glavni cilj je i dalje prioritet, te i dalje postoji ogroman potencijal 

napretka. Nadalje, navedeni ciljevi nisu poredani po važnosti, međutim cilj „Jačanje kapaciteta i 

podizanje razine kompetencija Razvojne agencije Zagreb“ i dalje ostaje najveći izazov, budući je 

samo djelomično postignut. Provedena reorganizacija bi odgovarala zahtjevima poslovanja, 

međutim i dalje postoji deficit projektnog radnog iskustva i znanja obzirom da dio zaposlenika 

nije projektno educiran niti je na prethodnim poslovima, uključujući i rad u RAZ, stekao iskustva 

u poslovima razvojne i projektne podrške. Dio zaposlenika i dalje zapravo radi „ostale poslove“, 

koji su ekonomičnije organizirani i za kojima je mala potreba jer se organizacija smanjila, ali s 



obzirom na samo jedno novo zapošljavanje teško je bilo očekivati značajan pomak. Nadalje, 

ciljevi „Koordinacija i poticanje regionalnog razvoja na području grada Zagreba, te koordinacija 

strateškog razvoja Grada Zagreba kroz izradu i praćenje strateških, razvojnih i provedbenih 

dokumenata“, „Sudjelovanje u unaprjeđenju poslovnih procesa pripreme i provedbe razvojnih 

projekata, te pozicioniranje RAZ kao podrške EU poslovima unutar sustava Grada Zagreba kroz 

razvoj, pripremu i provedbu projekata“, te „Otvaranje Razvojne agencije Zagreb ka novim 

partnerstvima, suradnjama i umrežavanju, te podizanje razine vidljivost Razvojne agencije 

Zagreb putem direktne komunikacije sa sustavom Grada Zagreba, ciljanim skupinama i 

zainteresiranom javnošću“ velikim dijelom jesu ostvareni snažnijim zalaganjem i prisutnošću 

Razvojne agencije Zagreb u sustavu. Zaključno, cilj „Pravovremeno i stručno izvršavanje 

pravnih i financijskih obaveza Razvojne agencije Zagreb prema osnivaču/upravnom vijeću i 

nadležnom ministarstvu/MRRFEU“ može se smatrati u potpunošću ispunjenim. Prema tablici 

praćenja rada u 2024. godini, gotovo sve aktivnosti su provedene, dok nije ostvareno povećanje 

broja zaposlenih niti postignut dogovor o modelu suradnje i komunikacije na EU poslovima 

Grada Zagreba, dok će se redizajn postojećeg vizualnog identiteta i web stranice uskladiti sa 

redizajnom vizualnog identiteta Grada Zagreba. U pogledu projekata, ostvarena je partnerska i 

kvalitetna suradnja sa Gradskim uredom za obrazovanje, sport i mlade, Gradskim uredom za 

socijalnu zaštitu, zdravstvo, branitelje i osobe s invaliditetom te Gradskim uredom za mjesnu 

samoupravu, promet, civilnu zaštitu i sigurnost. Ujedno je ostvarena i suradnja sa Nastavnim 

zavodom za javno zdravstvo „Štampar”, Centrom za odgoj i obrazovanje Dubrava, Domom za 

odrasle osobe Zagreb i još nekoliko državnih institucija koje djeluju na području Grada Zagreba. 

Zaključno, u pripremi je 10 projekata, 4 projekta su u statusu prijave, te čekaju odobrenje, dok su 

2 projekta nedavno odobrena. Ravnateljica je zatim kratko navela provedene aktivnosti u sektoru 

razvojne podrške: Plan razvoja Grada Zagreba usvojen je 25. siječnja  2024. godine; ažurirani su 

podaci o strateškim projektima prema najnovijim dostupnim informacijama te je kreiran obrazac 

strateških projekata u svrhu izrade mape; izrađene su Izmjene i dopune Provedbenog Programa 

za razdoblje od 2021. do 2025. godine; izrađeno je Godišnje izvješće o provedbi Provedbenog 

programa Grada Zagreba za razdoblje od 01. siječnja do 31. prosinca 2023.g.; izrađeno je 

mišljenje o usklađenosti projektnog prijedloga s Planom razvoja (Rekonstrukcija tramvajskog 

okretišta Mihaljevac); izrađen je Godišnji Plan vrednovanja akata strateškog planiranja za 2025. 

g. te dostavljen Ministarstvu regionalnog razvoja i fondova EU (srednjoročno vrednovanje 

provest će se u razdoblju od 9/ 2025 – 12/2025); te je prema Uputama za izradu godišnjeg plana 

rada, polugodišnjeg i godišnjeg izvještaja o radu Razvojna agencija Zagreb kao koordinator za 

strateško planiranje u suradnji sa Stručnom službom gradske uprave sudjelovala u izradi SWOT i 

PESTEL analize Godišnjeg plana rada Grada Zagreba za 2025. godinu. 

Nakon izlaganja ravnateljice, predsjednica UV-a je predložila da se sve provedene 

aktivnosti vezano za projekte i strateško planiranje istaknu na web stranici RAZ te da se redovito 

ažuriraju i budu lako dostupne javnosti. 

 

Predsjednica je dala raspravljenu točku na glasanje te je jednoglasno donesen  

 

• „Zaključak o usvajanju Godišnjeg izvješća o radu Razvojne agencije Zagreb za 2024. 

godinu “. 

 

 

Ad-5/ 

 

Predsjednica je dala riječ ravnateljici koja je predstavila Plan rada za 2025. godinu. 

Ravnateljica je navela da uzevši u obzir sve informacije prikupljene tijekom prošle godine u 

komunikaciji s dionicima u sustavu Grada Zagreba, uočene su velike potrebe za većim 

angažmanom u sustavu strateškog planiranja u Gradu Zagrebu, te potreba za projektnom 

podrškom u specifičnim područjima. Slijedom navedenog, kao glavni cilj i dalje je ostalo 

„Jačanje kapaciteta i podizanje razine kompetencija RAZ“ i došlo je do re-definiranja ciljeva za 



2025. godinu i glavnih smjernica na sljedeći način: „Sudjelovanje u unaprjeđenju poslovnih 

procesa strateškog planiranja i pripreme i provedbe razvojnih projekata u sustavu Grada 

Zagreba“; „Pozicioniranje RAZ kao podrške strateškom planiranju sustavu Grada Zagreba, te 

podrške EU poslovima unutar sustava Grada Zagreba kroz razvoj, pripremu i provedbu 

projekata“; „Strateško podizanje kompetencija u područjima relevantnim za procese strateškog 

planiranja i pripreme i provedbe razvojnih projekata (pr. studije predizvedivosti i studije 

izvedivosti; državne potpore; javne nabave vezane za EU projekte i sl.)“ te „Ciljano 

organiziranje projektnog tima/ova za dijelove sustava Grada Zagreba čije ustanove imaju najveće 

razvojne potrebe, kroz EU i dr. dostupne izvore financiranja i dr. podrške (odgoj i obrazovanje; 

socijalne usluge i dr.)“. Ujedno je predstavljena i nova tablica aktivnosti za praćenje Plana rada u 

2025. godini. S obzirom na zadovoljavanje kriterija za odobravanje isplate Tehničke pomoći 

potrebno je uključiti se u veći broj projekata, kako u pripremi, tako i u provedbi. Zaključno, 

ravnateljica navodi, da dvije važna stvari koje očekuju RAZ i Grad Zagreb, a gdje smatra da 

RAZ može biti od pomoći Gradu Zagrebu su: donošenje Godišnjeg plana rada Grada Zagreba, te 

u 2026. godini priprema za izradu Plana razvoja Grada Zagreba. Nakon izlaganja predsjednica 

predlaže da RAZ organizira seriju radionica za izradu Plana rada po provedbenom programu i 

operativno vodi cijeli proces same izrade. Ujedno članica Upravnog vijeća gđa. Sumpor navodi 

da je potrebno napraviti dobru pripremu i organizaciju za izradu budućeg Plana razvoja Grada 

Zagreba. Gosp. Pencinger je predložio da se u Plan rada RAZ kratko uvrsti tekst o osnivanju 

radničkog vijeća, što su ostali članovi prihvatili.  

 

Predsjednica je dala raspravljenu točku na glasanje te je jednoglasno donesen  

 

• „Zaključak o donošenju Plana rada Razvojne agencije Zagreb za 2025. godinu“. 

 

 

Ad-6/ 

 

Predsjednica je dala riječ ravnateljici koja je izvijestila o namjeri donošenja Izmjena i 

dopuna Pravilnika o radu i plaćama Razvojne agencije Zagreb i Izmjena i dopuna Pravilnika o 

unutarnjem ustrojstvu i sistematizaciji radnih mjesta Razvojne agencije Zagreb kako bi se 

privukli zaposlenici sa stečenim projektnim radnim iskustvom i znanjima. Ujedno je navela da je 

mišljenja da se smanji broj izvršitelja u sistematizaciji radnih mjesta. Član UV-a gosp. Delak je 

naveo da bi se trebali uskladiti sa Gradom Zagrebom u smislu uvjeta za pojedina radna mjesta, 

jer je s obzirom na nedavne zakonske promjene potrebno uvrstiti i interdisciplinarne znanosti. 

 

Upravno vijeće je primilo na znanje dano izvješće. 

 

 

Ad-7/ 

 

Predsjednica je dala riječ ravnateljici koja je izvijestila o stanju poduzetih radnji i rokova 

za 4 poslovna procesa koja se uvode u Agenciju. Gosp. Vinšćak je naveo kako je finalna verzija 

Pravilnika o nagrađivanju i ocjenjivanju zaposlenika usklađena s pravilnikom o ocjenjivanju rada 

službenika i namještenika Grada Zagreba, te da su uvažene sve sugestije dane od strane 

Upravnog vijeća. Anketa zadovoljstva s razrađenom procedurom ispitivanja i organizacijom 

konstruktivne komunikacije nakon dobivenih rezultata ankete i dalje je u procesu izrade. 

Predsjednica je navela kako sve procese treba raspraviti sa novoizabranim radničkim vijećem, te 

potom uvrstiti u dnevni red sjednice UV-a. 

 

Upravno vijeće je primilo na znanje dano izvješće. 

 

 



 

Ad-8/ 

 

Predsjednica je dala riječ ravnateljici koja je izvijestila o donesenom naputku 

gradonačelnika za novo zapošljavanje, te o obvezama RAZ koje iz njega proizlaze, te je navela 

da će proces provedbe javnih natječaja u budućnosti, zbog navedenih obaveza biti duži. 

 

Upravno vijeće je primilo na znanje dano izvješće. 

 

 

 

Ad-9/ 

 

Predsjednica je dala riječ ravnateljici koja je izvijestila o trenutno pokrenutim sudskim 

postupcima. U dva sudska predmeta zakazano je ročište za glavnu raspravu u travnju, dok je za 

preostala dva sudska predmeta i dalje u tijeku održavanje pripremnih ročišta, te se očekuje 

zakazivanje ročišta za glavnu raspravu sredinom 2025. godine. 

 

Upravno vijeće je primilo na znanje dano izvješće. 

 

 

Ad-10/ 

 

 Predsjednica je dala riječ gosp. Pencingeru, koji je predstavio i najavio prijedlog usklade 

koeficijenata RAZ sa Odlukom Gradske skupštine od 10.10.2024. godine. Nakon predstavljenog 

i obrazloženog prijedloga, predsjednica UV-a je predložila da se navedeni prijedlog pripremi i 

detaljno obrazloži zajedno sa izmjenama i dopunama Pravilnika o radu i plaćama, jer se 

koeficijenti nalaze u sklopu tog općeg akta, te pripremi na vrijeme prije sjednice kako bi se 

moglo raspravljati i odlučivati o njemu. 

 

Ad-11/ 

 

Predsjednica je dala riječ ravnateljici i gosp. Meštrovu koji su prezentirali ponude za 

pravne usluge u 2025. godini s obzirom pokrenute sudske postupke. Nakon izlaganja 

predsjednica UV-a je zamolila da se, u slučaju da se Agencija odluči za ponudu u iznosu o kojem 

odlučuje Upravno Vijeće, ta točka uvrsti na sljedeću sjednicu Upravnog vijeća. 

 

Ad-12/ 

 

Pod ovom točkom nije bilo prijedloga i tema za raspravu. 

 

Predsjednica Upravnog vijeća Ria Bilić zaključila je sjednicu u 18.25 sati. 

 

Zapisnik vodio: Hrvoje Meštrov 

 

 

Predsjednica Upravnog vijeća 

 

Ria Bilić, MA 
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